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oi EE
Ik begreep net dat het verdeelpunt/distributiestructuur begin volgende week actief is voor persoonlijke beschermingsmiddelen.
En dat daarma gekeken gaat worden of het kan worden uitgebreid voor andere hulpmiddelen. Voor de persoonlijk
beschermingsmiddelen geldt dat als de centrale distributie gaat lopen, de decentrale distributie vanuit de leveranciers aan

individuele zorginstellingen wordt gestopt. Ook geldt dat op een vraag van een individuele zorgverlener binnen 3uur wordt

gereageerd door het centrale punt. Willen we dat dan ook allemaal voor handgel? Ik vind het nogal wat deze structuur te gaan

belasten met het herverdelen van handgel.. Misschien ben ik teveel aan het bagatelliseren, maar kan handgel voor eerstelijns
zorgaanbieders niet vervangen worden door zeep en water?

Ander idee: kan het Rode Kruis hier geen rol in spelen? De werken ook met regio’s en regiocoordinatoren.

Groet,

Var:IEE) IEEE inv.ri

Verzonden: dinsdag 10 maart 2020 12:32

Aan: @minvws.nl>; JEE @minvws.ni>; 5.1.2e )

@ minvws.nl>; ) <SERPLE@ minvws.nl>

Onderwerp: vraag over handgel

Hoi,

Ik sprak netpein 2Zij worstelt met de vraag hoe de hand gel verdeeld kan/moet worden onder degenen die daar

behoefte aan hebben.

Niet alle partijen zitten in het ROAZ, in elk geval niet de mondzorg maar dat geldt bv ook voor fysiotherapeuten en misschien

nog wel meer partijen.
GMT is bezig met een A4 met de werkwijze voor de hand gel en vraagt ons nu om mee te denken.

Het zou op zich zo kunnen gaan dat via de koepels van tandartsen en andere zorgverleners. Zij melden zich bij het

distributiepunt dat per ROAZ is aangewezen en vanuit daar vindt verdeling plaats.
Dan moet dat verdeelpunt dit wel weten en hierop voorbereid zijn natuurlijk als we dit besluiten.

Ingewikkelder wordt het als er zoveel partijen zich melden dat niet iedereen kan krijgen wat ze nodig hebben, wie gaat dan

prioriteren en op basis van welke criteria?

Hoor graag ook jullie ideeén. Het zou kunnen zijn dat dit in het overleg met de ROAZ vz's aan de orde komt maar dat is niet

zeker.

Groet,


